

Duo Active Paste for Dogs



Food supplement for dogs in the form of two-color paste. Saturates organism with necessary vitamins and improves the intestinal flora. Especially recommended after worming, illness or taking antibiotics. Multivitamin (yellow) paste contains all the vitamins and minerals that dog needs to maintain health and good looking. L-carnitine strengthens muscles, Omega-6 fatty acids ensures healthy skin and coat, promotes production of blood, increase resistance against infection diseases. Conditioning (brown) paste contains additional minerals and BIO-MOS (Mannan oligosaccharide). BIO-MOS absorbs toxic substances from the body and actively promotes the formation of healthy intestinal flora of the dog. Ingredients: oils and fat; milk and milk derivatives; derivatives of vegetable origin (malt extract 3.7%, mannan oligosaccharide (MOS) 4650 mg/kg); yeasts. Analysis: crude fat 52.2%, crude protein 16.0%, crude ash 4.3%, moisture 2.2%, potassium 0.7%, calcium 0.6%, phosphor 0.5%, sodium 0.4%, omega-6 fatty acid 262g/kg. Additives: vit.B1, B2, B6, B12, E, pantothenic acid, nicotinamide, folate, biotin, L-Carnitine chloride.

Directions for use: give daily 3cm of paste per 5kg of body weight with feeding stuffs or straight out of the tube.

Пищевая добавка для собак в виде двухцветной пасты. Насыщает организм необходимыми витаминами и улучшает кишечную флору. Особенно рекомендуется после прогона гельминтов, болезней или принятия антибиотиков. Поливитаминная (желтая) паста содержит все витамины и минералы, которые нужны собаке для поддержания ее здоровья и ухоженного вида. L-карнитин укрепляет мускулатуру собаки, жирные кислоты Омега-6 обеспечивают здоровую кожу и шерсть, способствуют производству крови, повышают сопротивляемость организма болезням. Кондиционирующая (коричневая) паста содержит дополнительные минералы и БИО-МОС (маннан олигосахарид). БИО-МОС абсорбирует токсичные вещества из организма и активно стимулирует формирование здоровой кишечной флоры у собаки. Состав: масла и жиры, молоко и молочные продукты, продукты растительного происхождения (экстракт солода 3.7%, маннан олигосахарид (МОС) 4650 мг/кг), дрожжи. Анализ: жиры 52.5%, протеин 16.0%, зола 4.3%, влажность 2.2%, калий 0.7%, кальций 0.6%, фосфор 0.5%, натрий 0.5%, омега 6 262г/кг. Добавки: вит.В1, В2, В6, В12, Е, пантотеновая кислота, никотинамид, фолат, биотин, хлорид L-карнитина.

Указания к применению: ежедневно 3 см пасты на 5кг веса собаки с кормом или непосредственно из тубика.

Item No	Content Содержание	Tray / кол-во в упаковке Carton / кол-во в ящике	Shelf Life Срок годности	EAN / Штрихкод	Languages / Языки на упаковке
12960	100 g paste / г. паста	6 / 84	24 months / 24 мес.	8711231129607	CZ/RUS/LV